
Z A P I S N I K 
 

 
13. redne seje Odbora za finance in proračun, ki je bila dne, 28.03.2022 ob 16:00 
uri, v Kulturni dvorani. 
 
Prisotni: Ivan Orešnik, Martina Kolman, Zdenka Dernovšek,  Mojca Jekoš,  Stanislava 
Žičkar, Srečko Ocvirk, Zvone Košmerl, mag. Vlasta Marn, Barbara Zalašček. 
 
Odsotni z opravičilom: Janoš Janc, Ana Jelančič, Danica Kramžar, Vincenc Sitar 
 
PREDLOG DNEVNEGA REDA : 

 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda; 
2. Potrditev zapisnika prejšnje seje; 
3. Zaključni račun Občine Sevnica za leto 2021 
4. Odlok o rebalansu A Občine Sevnica za leto 2022; 
5. Razno. 

 
Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
 

Ivan Orešnik odpre razpravo: 
 
Povzetek razprave:  
 
Predsedujoči ugotovi  sklepčnost, dnevni red je z dvigom rok soglasno potrjen. 
  
 

Ad 2 
Pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje 

 
Ivan Orešnik odpre razpravo: 
 
 
Zapisnik 12. redne seje odbora za finance in proračun je soglasno z dvigom rok potrjen. 
 

 
 

Ad 3 
Zaključni račun Občine Sevnica za leto 2021 

 

Uvodno obrazložitev so podali: Župan, direktor, mag. Marnova 
 
Župan: Zaključni račun je pokazatelj dela v celotnem letu. Leto je bilo uspešno 
zaključeno. Nekaj projektov je zaradi opravičljivih razlogov ostalo nedokončanih. 
Presežek je že opredeljen pri projektih, ki se nadaljujejo v letošnjem letu in je 
precejšen. 
 



Direktor: Največja odstopanja so pri transfernih prihodkih, ker je bila realizacija za 
700.000 EUR nižja. Realizacija se prestavi v letošnje leto. Zaključni račun je bil oddan 
v skladu s pravili, z vsemi prilogami, ki so potrebne. V lanskem letu je bil samo en 
rebalans, relativno mirno leto. Višina proračuna se vsakoletno povečuje, nekoliko je 
višja povprečnina, višina investicijskih in transfernih odhodkov se povečuje. 
Posamezna odstopanja seveda so, je pa konec leta tudi znaten presežek. Nekoliko so 
nižji materialni stroški na več področjih, tudi covid je vplival na proračun. 
 
Mag Marnova: Ni nobenih odprtih obveznosti, ki so daljše od svoje ročnosti. Stanje na 
TRR-ju ob koncu leta 2021 je dobrih 1,4 mio EUR, preteklo leto 2 mio, zato je v 
proračunu izguba. Zadolževanje ni bilo predvideno. Indeks prihodkov znaša 97, 
odhodkov 92. 
 
Ivan Orešnik odpre razpravo: 
 
V razpravi so sodelovali: Mojca Jekoš, župan, direktor, Stanislava Žičkar 
 
Mojca Jekoš: Zakaj so stroški notarjev tako visoki, saj je zaposlenih pet pravnikov. 
 
Župan: Nobeden od pravnikov ni notar. Zakonodaja predvideva postopke, ki so 
predpisani, vpisi v zemljiško knjigo, overitve pogodb potekajo preko notarjev po 
njihovem ceniku. Stroški se bistveno večajo, ker želimo pravno urediti lastništvo 
občinskih zemljišč, po katerih potekajo ceste, javno dobro, itd. Vsako leto je več 
menjalnih in odkupnih pogodb. Tudi stroški geodetskih storitev naraščajo zaradi 
tovrstnega urejanja. Pri notarjih ne naročujemo nobenih storitev, ki bi jih lahko uredili 
sami. Cest je 600 km od tega polovico še ne urejenih. Pogoj za kategorizacijo cest je 
tudi urejenost lastništva. 
 
Postavko sestavljajo sodni stroški, storitve odvetnikov sodnih izvedencev, tolmačev, 
notarjev in cenitve. Tudi slednje so nujne kot pogoj za nakup ali prodajo. Cenitve 
potekajo v poslovnih conah, pri nakupih objektov itd. 
 
Direktor: Občinski svet vsakokratno sprejema paket zemljiškoknjižnih zadev, vse to 
predstavlja stroške. Premoženjsko pravne zadeve maksimalno urejamo sami, postopki 
se uredijo dokončno, tako da je stanje zatečeno v zemljiški knjigi. Notarski stroški 
nastanejo tudi pri domskih oskrbovancih, preoblikovanju podjetja Plinovod, urejanje 
zadev s Slovenskimi železnicami in vseh drugih poslih, kjer so pogodbe z zemljišči. 
 
Mojca Jekoš: Izstopajo sodni stroški in posebej kazni in odškodnine. Dodatek na 
delovno dobo in dodatek na stalnost. Ali se ni predvidelo koliko ljudi je stalno 
zaposlenih. 
 
Zdenka Dernovšek: dodatek za delovno dobo je zakonsko pogojen kot tudi dodatek za 
stalnost. Plan se od realizacije razlikuje. Pri plačah je smiselno gledati tromestne konte, 
ne šestmestnih, kjer so odstopanja večja. 
 
Mag. Marnova: Za obrazložitev je potrebno pogledati konto kartico. Pojasnilo bo 
pripravila Alenka Mirt. 
  
 



Župan: Po spletni pošti bo posredovano pojasnilo v zvezi z dodatki vsem članom 
odbora. V tem delu so možni tudi Covid dodatki, vsekakor bomo preverili. 
 
Stanislava Žičkar: Kako poteka knjižba, če je pogodba sklenjena v marcu tekočega 
leta, izplačilo pa v naslednjem letu.  
 
Mag. Marnova: Izplačilo se knjiži po denarnem toku. Tudi planira se tako. Pri javnih 
zavodih je knjiženje po nastanku poslovnega dogodka, denarni tok se vzporedno knjiži, 
vendar bilanca stanja je po nastanku poslovnega dogodka, zato javni zavodi beležijo 
presežke. 
 
Ivan Orešnik predlaga sklep: 
 
Odbor za finance in proračun se je seznanil z Zaključnim računom Občine 
Sevnica za leto 2021 in ker nanj nima pripomb, predlaga Občinskemu svetu, da 
ga sprejme. 
 
Sklep je soglasno potrjen. 

 
Ad 4 

Odlok o rebalansu A Občine Sevnica za leto 2022 
 

Ivan Orešnik  odpre razpravo: 
 
Uvodno obrazložitev so podali: Župan, direktor, mag. Marnova 
 
Župan: Sredstva iz presežka in tudi drugi viri so razporejeni na že znane investicijske 
projekte, ki niso bili izvedeni. Zajemajo tako splošne potrebe, šolsko, cestno 
infrastrukturo ter nakup zemljišč predvsem v poslovni coni Krmelj.  
 
Direktor: Projekti so v fazi izvajanja, prerazporediti je potrebno po posameznih 
postavkah. Pobude, ki so podane tako na občinskem svetu, odborih smo poskušali 
vključiti v proračun. Dogovori potekajo, da bi skupaj z UE bil na vhodu informator. 
Popolnoma prehajamo na digitalno poslovanje. Sanacija spodnjih prostorov v stavbi 
KŠTM-ja. Nakup zemljišč v poslovni coni Krmelj. Povišala so se sredstva kohezije. 
Urejajo se pločniki, prehodi za pešce, javna razsvetljava, nabava dveh parkomatov, 
dokončanje kanalizacije na določenih predelih. Tudi podražitve vplivajo na povečane 
investicijske stroške in stroške vzdrževanja šolskih objektov. 
 
Mojca Jekoš: Kdaj se predvideva dokončanje kanalizacije na Puglu, saj je 
povpraševanje po priklopu tudi novonastalega objekta. 
 
Direktor: Priklop se predvideva v letošnjem letu. S kanalizacijo upravlja komunala. 
 
Mag. Marnova: Je leto izzivov predvsem v luči naraščajočih cen na trgu. 1,5 mio EUR  
presežka prenašamo z rebalansom operativno v odhodke, nekaj prerazporeditev je 
tudi na prihodkovni strani, ki predstavlja svež denar na kohezijskih projektih. Za kredit 
bomo zbirali ponudbe za 2,5 mio EUR. 
 



Stanislava Žičkar: Glede na stanje na trgu z naraščajočimi cenami, bo mogoče narediti 
toliko, kolikor je denarja. Potrebno bo zbirati ponudbe več izvajalcev. 
 
Ivan Orešnik: Celoten presežek je v rebalansu prerazporejen, kako se bodo krile višje 
cene storitev. V primeru podpisa pogodbe izvajalec jamči upoštevati cene iz razpisa 
ali se v fazi izvedbe lahko spreminjajo. 
 
Kaj konkretno se dogaja v poslovni coni Krmelj. 
 
Martina Kolman: Dvig energentov vpliva tudi na končne proizvode. Elektrika se kupuje 
na trgu po tržni ceni, ne glede na proizvodnjo elektrike jedrske elektrarne. Del tveganja 
prevzame tudi dobavitelj. 
 
Župan: Projektantske ocene so upoštevane, na podlagi preteklih dogodkov in cen v 
času nastanka projektov. Pri višjih cenah bo izvedbe manj. Potrebno pa bo zagotoviti 
sredstva za dokončanje šolskih investicij OŠ Blanca in Ana Gale. Rok izvedbe je več 
kot eno leto. Izvajalec ne more garantirati cene za tako dolgo obdobje. Poskušamo se 
prilagajati. Razpisa za ta dva objekta se trenutno pripravljata. Cene so narasle tudi 
projektantskim storitvam, kjer so materialni stroški zanemarljivi. Realnejše so ponudbe, 
ki imajo krajšo dobo izvedbe.  
 
Občina je v skladu z zahtevami in navodili ministrstva in sprejetimi prostorskimi akti 
pričela z obračunom nezazidanega stavbnega zemljišča. Posledično se je na nekaterih 
delih povečal promet z zemljišči, tudi v poslovni coni Krmelj, tako se predvideva 
priključna cesta in gradnja komunalne infrastrukture.  
 
Ivan Orešnik predlaga sklep: 
 
Odbor za finance in proračun se je seznanil z Odlokom o rebalansu A Občine 
Sevnica za leto 2022 in ker nanj nima pripomb, predlaga Občinskemu svetu, da 
ga sprejme. 
 
Sklep je soglasno potrjen. 
 
 

Ad 5 
Razno 

 
Ivan Orešnik  odpre razpravo: 
 
 
Martina Kolman: Del sredstev v proračunu je namenjen pokrivanju odsotnosti otroka v 
vrtcu zaradi bolniške. Do te odsotnosti si lahko upravičen le po 21 dneh odsotnosti, 
krška občina ima upravičenost po 15 dneh, Škocjan celo po 7 dneh. To predstavlja 
dolgo dobo. Smiselno bi bilo razmisliti o skrajšanju. Otrok je vključen v vrtec v Raki, 
kjer so otroci iz različnih občin, poleg visokega lastnega deleža soudeležbe plačila 
vrtca tudi druge ugodnosti niso primerljive z drugimi. Tudi starši, ki so iskalci zaposlitve 
imajo prednost pred vpisom v vrtec pred že zaposlenimi. 
 



Župan: Povišanje cen v vrtcu v največjem delu predstavlja breme občinskega 
proračuna. 75% cene pokriva občina, približno 25% te cene krijejo starši. Pokrivanje 
bolniške odsotnosti je zgolj možnost, ki jo občina ponudi, ni obveza. To se smatra kot 
nadstandard, ki predstavlja zatečeno stanje. Prav nadstandardne oblike se izkažejo za 
izkoriščanje sistema, saj je drugi otrok lahko brezplačno v vrtcu, ker stroške krije 
država, pa takšnega otroka fizično ni veliko v vrtcu, saj staršem ni potrebno plačati. 
Takšna zasedenost jemlje mesto drugim otrokom. Tudi šolski prevozi se naročijo za 
tolikšno število otrok kot jih sporočijo šole, v praksi se jih vozi manj. Stroški pa se ne 
zmanjšajo. Nekateri starši so aktivni bolj, drugi manj. Njihov delež je izračunan na 
podlagi dohodninske lestvice, višji kot so prihodki družine več vrtca plačujejo, starši z 
nižjimi prihodki ali brezposelni, pa vrtec plačujejo bistveno manj ali nič. Občina mora 
upoštevati zakonodajo. 
 
Mojca Jekoš: Hišne številke, ki so napisane ne vključujejo vseh, saj manjka moja hiša. 
Manjkajo hišni številki 8a in 9. Glede na napisano je kar nekaj sprememb. Kako bo 
potekal pločnik v Boštanju do Gramata ob novozgrajeni škarpi.  
 
Župan: Hišne številke je pisala Komunala, jih bomo opozorili. Urbanizacija v Boštanju 
poteka postopoma. Lokalno značilen način reševanja je lahko uspešen dokler 
prostovoljstvo dobro dela, lahko pa je zelo neuspešen in neučinkovit. Pločnik se bo 
težko umestil, je pa prostor na drugi strani. Projekt je zahteven. 
 
 
Seja se zaključi ob 17:25 uri. 
 
 
Zapisala:                                                              

            Predsednik odbora za finance in proračun 

Barbara Zalašček                                          Ivan Orešnik 
Višja svetovalka za finance 
 

 
 
 

 


